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          Venlo, 6 Oktober 2022 

 Geachte dames/heren politici, 

  

Ondanks het feit dat topsport geen speerpunt is, in de eerder door de raad vastgestelde Venlo.fit sportvisie 2030, 

ben ik zeer verheugd dat op de raadsvergadering van 12 oktober a.s. Motie topsport subsidie geagendeerd is.  

Als Cabooter HandbaL Venlo hebben wij de afgelopen jaren behoorlijk aan de weg getimmerd. Dit heeft ertoe geleid 

dat we ons voor het eerst in de geschiedenis Nederlands Kampioen mogen noemen, maar ook dat we nu voor het 

tweede jaar op rij Europees Handbal spelen, helaas niet in de eigen hal aan de Craneveldstraat. Deze is door de 

Europese Handbal Federatie afgekeurd. 

 

Ik ben dan ook zeer verheugd de volgende passage in programma 1. Gezond en actief Venlo terug te lezen in de 

vandaag gepresenteerde begroting: 

"Doorpakken en versnellen uitvoeren sportaccomodatievisie" 

Op basis van een breed lokaal onderzoek naar de binnensport, bereiden we enkele toekomstscenario's voor. Die 

vormen de basis voor de keuzes die we gaan maken voor het vervangen van een aantal bestaande afgeschreven 

accommodaties zoals bijvoorbeeld sporthal Gulick, sporthal Craneveld en de gymzalen Emmastraat. 

 

Flexibele faciliteiten waarin tophandbal moeten kunnen plaatsvinden zijn een cruciale factor om verder te kunnen 

bouwen aan de handbalsport binnen de gemeente Venlo. Nu investeren om later op een duurzame manier de 

vruchten te kunnen plukken.  

Daarom stellen we aan u als fractie de vraag: Hoe staat uw fractie ten opzichte van een duurzame borging van 

(top)handbal (incl. andere zaalsporten) en de daarvoor benodigde faciliteiten?  

  

Ik kan mij voorstellen dat u graag meer te weten komt over de praktische organisatie en invulling van de 

handbalsport in de gemeente Venlo.  Daarom ben ik gaarne bereid met u hierover in gesprek te gaan.  Tevens nodig 

ik u van ganser harte uit voor een bezoek van een thuiswedstrijd van Cabooter HandbaL Venlo Dames 1; in sporthal 

Craneveld tijdens een reguliere competitiewedstrijd danwel direct voor Zaterdag 15 oktober in de Vilgaard te Velden, 

alwaar wij het opnemen tegen het Poolse Eurobud JKS Jaroslaw in de EHF European Cup. 

 

Ik hoor graag van u.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Benjamin Maas 

Voorzitter Cabooter HandbaL Venlo 

 


